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PROTOKÓŁ NR 108/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 
z dnia 18 marca 2021 r. 

W dniu 18 marca 2021 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło się 
CVIII posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – członek Zarządu, 
3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu Powiatu, 
4. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
5. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: zaproszeni goście, Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu, 
naczelnicy wydziałów, wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął CVIII posiedzenie Zarządu stwierdzając, iż  
w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu. 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Analiza sytuacji finansowej domów pomocy społecznej w kontekście próśb o zwiększenie 
wynagrodzeń pracowników - spotkanie z dyrektorem Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 

2. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) pomoc zdrowotna dla nauczycieli, nauczycieli emerytów i rencistów szkół i placówek 
oświatowych prowadzonych przez powiat w I kwartale 2021 r., 

2) aktualna sytuacja w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Białej. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania Lunety na rzecz Zespołu Szkół w Trzciance. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

5. Sprawy różne: 

- wniosek PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. w Warszawie o wydanie opinii niezbędnej dla realizacji  
projektu pn.: „Rewitalizacja linii kolejowej nr 203 na odcinku Krzyż Wlkp. – Gorzów Wlkp.”,   

Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku 
posiedzenia? 

Zmian nie zaproponowano. 

Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Ad.1 

Analiza sytuacji finansowej domów pomocy społecznej w kontekście próśb o zwiększenie wynagrodzeń 
pracowników – zał. nr 3. 

Zarząd potkał się z dyrektorem Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w celu wspólnej 
analizy sytuacji finansowej domów pomocy społecznej w kontekście próśb o zwiększenie wynagrodzeń 
pracowników. Zarząd zapoznał się ze szczegółową informacją dotyczącą aktualnej liczby mieszkańców 
przebywających w domach pomocy społecznej prowadzonych przez powiat, w tym ilości mieszkańców 
na tzw. „starych zasadach”, średniej miesięcznej liczbie wykorzystanych miejsc, średniego 
miesięcznego kosztu utrzymania mieszkańca ustalonego na 2021 rok oraz przeanalizował wykonanie 
budżetów dps-ów za 2020 rok i plany finansowe na rok 2021. Patrząc na rok ubiegły należy zaznaczyć, 
że domy pomocy społecznej otrzymały znaczące dodatkowe środki w postaci grantów z Regionalnego 
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Ośrodka Pomocy Społecznej – kwota ogółem 1.212.536,06 zł, dotacji celowych z budżetu państwa za 
pośrednictwem wojewody – kwota 445.474,27 zł oraz dopłatę z powiatu na zbilansowanie budżetów – 
kwota 794.072,30 zł. Łącznie dodatkowe środki przekazane domom pomocy społecznej w 2020 roku 
wyniosły 2.452.082,63 zł. Środki z grantów przeznaczone były głównie na działania związane   
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem Covid-19 oraz częściowo na wynagrodzenia 
pracowników. Dotacje celowe przeznaczone były także na przeciwdziałanie i zwalczanie Covid-19, 
wynagrodzenia pracowników oraz zadania remontowe i inwestycyjne. Rok 2021 pokazuje, że również 
w tym roku powiat ze swoich środków będzie musiał dołożyć na utrzymanie domów. Dopłata w tym 
roku w kwocie 972.046 zł już nastąpiła, a jednostki wykazują jeszcze braki na kwotę ok. 137,4 tys. zł. Są 
także oczekiwania pracowników dotyczące podwyżek wynagrodzeń. Na ten moment nie ma też 
informacji, czy w tym roku jakieś dodatkowe środki pozabudżetowe będą przeznaczone dla domów 
pomocy społecznej.  

Zarząd postanowił, że do tematu powróci na jednym z kolejnych posiedzeń. Do tego czasu 
dyrektor PCPR wspólnie z dyrektorami Domów wyliczą skutek wzrostu wynagrodzeń o 3,4% i o 7%, 
wliczając w to również poczynione regulacje płac pracowników, którym od  
1 stycznia 2021 r. należało podnieść wynagrodzenia do poziomu minimalnego tj. do kwoty 2.800 zł 
brutto.  

 Ad.2 
Zarząd przystąpił do rozpatrzenia sprawy z zakresu edukacji: 

1) pomoc zdrowotna dla nauczycieli, nauczycieli emerytów i rencistów szkół i placówek 
oświatowych prowadzonych przez powiat w I kwartale 2021 r., 

Naczelnik Wydziału Edukacji zapoznał się z opinią ( zał. nr 4 ) wypracowaną przez Komisję 
rozpatrującą wnioski o przyznanie w I kwartale 2021 r. pomocy zdrowotnej dla nauczycieli, nauczycieli 
emerytów i rencistów szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat. Komisja rozpatrzyła 
ogółem 15 wniosków w tej sprawie. Po szczegółowej ich analizie i załączonej dokumentacji 
potwierdzającej przewlekłe schorzenia, choroby i przebieg leczenia, postanowiono wszystkie 15 
wniosków zakwalifikować do udzielenia wsparcia finansowego. Komisja zaproponowała udzielenie 
pomocy finansowej na łączną kwotę 10 300 zł. Najwyższe wsparcie wynosi 1000 zł, najniższe 500 zł.  

Zarząd zaakceptował przygotowaną przez Komisję propozycję podziału środków, które 
przypisane zostaną do budżetów poszczególnych szkół i jednostek oświatowych na sesji w dniu 30 
marca br. 

2) aktualna sytuacja w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Białej, 

Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawił Zarządowi aktualną sytuację w Młodzieżowym 
Ośrodku Socjoterapii w Białej spowodowanej wystąpieniem zachorowań na Covid-19. Na dzień 
dzisiejszy sytuacja wygląda w ten sposób, że wszystkie wychowanki rozjechały się do domów, Ośrodek 
poddany jest kwarantannie do 19 marca br. Od 22 marca, po dezynfekcji, Ośrodek powróci do pracy. 
W piątek, 12 marca br., wszystkie wychowanki i pracownicy Ośrodka, którzy wyrazili wolę poddania się 
testom, poddani zostali testom na obecność Cocid-19. Wszystkie testy były negatywne, stąd 
wychowanki mogły wrócić do swoich domów.  

Wicestarosta zapytał, jak wygląda sytuacja jeśli chodzi o szczepienia przeciw Covid – 19, wśród  
nauczycieli uczących w szkołach prowadzonych przez nasz powiat.  

Naczelnik Wydziału Edukacji odpowiedział, że na 317 nauczycieli, chęć zaszczepienia się 
zgłosiło 206 nauczycieli; na dzień 11 marca br. zaszczepionych było 189 nauczycieli. Jeśli chodzi o MOS, 
na 38 pracowników chęć zaszczepienia się zgłosiło 16 nauczycieli, zaszczepiono 11. 

Ad.3 

Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania Lunety na rzecz Zespołu Szkół w Trzciance. 

 Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania Lunety Celestron 
Ultima na rzecz Zespołu Szkół im. Henryka Sienkiewicza w Trzciance.  
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Luneta obserwacyjna Celestron Ultima wraz ze statywem i pokrowcem została zakupiona w 2005r. na 
potrzeby Powiatowego Centrum Informacji Przyrodniczej w Białej. Na początku roku 2008 ośrodek ten 
został rozwiązany. Przedstawiony składnik majątku ruchomego stał się zbędny i nieużywany, co 
potwierdziła Komisja Likwidacyjna. Po przeprowadzeniu rozeznania w szkołach na terenie Powiatu 
Czarnkowsko – Trzcianeckiego, chęć otrzymania ww. Lunety zgłosił Zespół Szkół im. Henryka 
Sienkiewicza w Trzciance. W związku z powyższym w dniu 03 marca 2021 r. do Starostwa Powiatowego 
w Czarnkowie wpłynął wniosek ZS z prośbą o nieodpłatne przekazanie Lunety Celestron Ultima. 
Przekazywana luneta uległa 100 % umorzeniu. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 
- 5 głosów za, 
- 0 głosów przeciwnych, 
- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr 324/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 

Ad.4 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

 Zarząd przyjął protokół z posiedzenia z dnia 11 marca 2021 roku, nie wnosząc żadnych uwag. 
Ad.5 

Sprawy różne: 
- wniosek PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. w Warszawie o wydanie opinii  niezbędnej dla realizacji  

projektu pn.: „Rewitalizacja linii kolejowej nr 203 na odcinku Krzyż Wlkp. – Gorzów Wlkp.”,  

 Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 6 ) PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. w Warszawie o wydanie 
opinii, w odniesieniu do ochrony samorządowych obiektów infrastruktury, niezbędnej do wniosku   
o ustalenie lokalizacji linii kolejowej dla realizacji projektu pn.: „Rewitalizacja linii kolejowej nr 203 na 
odcinku Krzyż Wlkp. – Gorzów Wlkp.” Niniejszy wniosek dotyczy części projektu położonej na terenie 
województwa wielkopolskiego i obejmuje linię kolejową nr 203 od km 238.190 do km 241.386.   

  Zarząd postanowił pozytywnie zaopiniować projekt pn.: „Rewitalizacja linii kolejowej nr 203 na 
odcinku Krzyż Wlkp. – Gorzów Wlkp.”, dotyczący części projektu obejmującego teren powiatu 
czarnkowsko-trzcianeckiego, w zakresie lokalizacji linii kolejowej nr 203 od km 238.190 do km 241.386, 
wydając w tej sprawie Postanowienie stanowiące załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 Wicestarosta przekazał członkom Zarządu informację z otwarcia ofert dotyczącą postepowania 
o zamówienie publiczne prowadzone w trybie przetargu nieograniczonego pn.: opracowanie 
dokumentacji projektowej wielobranżowej dla zadania – „Przebudowa drogi – budowa chodnika przy 
drodze powiatowej nr 1209P w m. Romanowo Dolne”. Wpłynęły 3 oferty, w dniu 15 marca br. 
nastąpiło ich otwarcie. Najtańszą ofertą okazała się oferta złożona przez poznańska firmę „Prosystem” 
Biuro Projektów i Realizacji Inwestycji – wartość oferty brutto 182 040,00 zł. W budżecie powiatu na 
ten cel zabezpieczono kwotę 240 000,00 zł. 

 Starosta poinformował członków Zarządu, iż wizyta Wojewody Wielkopolskiego, zaplanowana   
w siedzibie Starostwa Powiatowego w Czarnkowie, na dzień 19 marca br., o czym informował na 
poprzednim posiedzeniu, została przełożona na przyszły tydzień. Prawdopodobnie odbędzie się w dniu 
25 marca br.   

 Starosta przekazał członkom Zarządu kilka słów na temat spotkania z obecnym właścicielem 
nieruchomości zakupionych od firmy Pol-Dróg, które odbyło się w dniu 12 marca br. na gruncie przy 
siedzibie ZDP. Sprawy dotyczące dzierżawy pomieszczeń magazynowych przez ZDP od nowego 
właściciela idą w dobrym kierunku. Właściciel skory jest do rozmów i negocjacji, będąc w stałym 
kontakcie ze Starostą i dyrektorem ZDP.  
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 Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 18 marca 2021 r. 
zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 22 marca 2021 r. 

Protokołowała 
Małgorzata Pompała       Podpisy członków Zarządu 

Feliks Łaszcz ……………………………… 

Sławomir Kryger ……….……………….. 

Włodzimierz Ignasiński ……………….. 

Waldemar Pawłowski …………..……… 

Jan Pertek ……………………………………. 

 

 


